

Brands





Around the world, Herat SaffronTM is synonymous with top-quality, well-processed Afghan Saffron. We sell only the finest, purest, premium grade saffron threads, picked and processed by hand. Each batch is rigorously tested in a certified laboratory.

متخصصة فقط في الزعفران الأفغاني، عالي الجودة، والمعالج بشكل جيد في العالم. نحـن نبيع فقـط أفضـل خيـوط الزعفـران مـن الدرجـة الأولـى، نقيـة، ومنتقـاة بعنايـة. يتـم اختبـار كل دفعـة مـن الزعفـران لدينـا بدقة في مختبر معتمد للحصول على أعلى الجودة.





Taj AlAfghan Saffron is known throughout the world for its exceptional quality and the intensity of its fragrance, flavour and colour. Hand-picked, processed and packed with care, according to GMP (Good Manufacturing Practice) standards.

معــروف عالميًــا بجودتــه غيــر المســبوقة، ورائحتــه الرائعــة، ونكهتــه اللطيفــة، وقوتــه الفائقــة فــي التلويــن، يوفــر لــك "زعفــران تــاج الأفغــان" أجــود أنــواع الزعفــران الأصلى والمنتقى بعناية ومعبأة وفقًا للمعايير.



Kabuli Wala Saffron is 100 % pure saffron brought to you in the finest condition. Quality is our topmost priority and we take special care with packaging so its rich flavour stays intact. Hygienically packed, our saffron gives you a taste as well as aroma that is incomparable to any other.

هـو مائـة فـي المائـة %100 زعفـران نقـي يُقـدم لك في أفضل الحالة.

الجودة هـي أولويتنا القصـوى، ونحـن نولـي عنايـة خاصـة للتأكد مـن أن عبـوة المنتج مثاليـة، معبـأة بشـكل صحـي، يمنحـك الزعفـران طعمًـا ورائحـة لا مئيل لها.



Sur Brand is a firm favourite with chefs who want to add a touch of class to their cooking every day, without waiting for a very special occasion. Sur is a luxury, but still affordable. It offers rich, distinctive aromas and flavours and a delightfully savoury experience.

ذات نكهة، وطعـم، ورائحـة قويـة، تقـدم تجربـة لذيـذة مبهجـة لـك، هـذا هـو واحـد مـن أفضـل أنـواع الزعفـران الأفغانـي فـي السـوق المتاحـة فـي عبـوات البيـع بالتجزئـة، تختـار العلامـة والماركـة التجاريـة أفضـل دفعـات مـن محصـول الزعفران لجعل هذا المنتج أنقى وأكثر تميرًا.

> قررت هذه العلامة التجارية للعملاء الذين يبحثون عن أسعار أرخص للزعفران بجودة أقل. إذا كنت ترغب في جعل طعامك مميزًا، أضف مسحة أو أثر من زعفران سور لجعلها لذيذة ورائحة غنية.

AFGHANISTAN

- +93 799 319000
- No 124, Imam Muslem 33, 64 Metre Street, Herat, Afghanistan

DUBAI

- +971558467265
- Shop No 3, Akhond Awazi Building Bandar Taleb, Al Buteen, Deira, Dubai, UAE